

Title (en)

Device for discharging bags from a flat-bag filling machine

Title (de)

Vorrichtung zum Abtransportieren von Beuteln einer Flachbeutelmaschine

Title (fr)

Dispositif pour décharger des sacs d'une machine de remplissage de sacs plats

Publication

**EP 0972710 A1 20000119 (DE)**

Application

**EP 99112651 A 19990702**

Priority

DE 29812403 U 19980711

Abstract (en)

The transporting out device (10) transports filled bags (12) out of a flat bag machine (14), which has a device (20) to transfer the bag to the transporting out device. There is also a device (24) to weigh the bag. This device is in the form of table scales, which are so arranged the bag is passed from the transfer device directly from the flat bag machine onto the scales. The scales table (22) is in the form of a rod providing no through flat support for a bag lying on it.

Abstract (de)

Eine Vorrichtung (10) zum Abtransportieren von auf einer Flachbeutelmaschine (14) abgefüllter Beutel (12) besitzt eine Einrichtung (20) zum Übergeben der von der Flachbeutelmaschine (14) abgenommenen Beutel (12) auf die Abtransportvorrichtung (10) sowie eine Einrichtung (24) zum Wiegen der Beutel (12). Darüber hinaus ist eine Tischwaage (24) vorhanden, die so angeordnet ist, dass durch die Übergabeeinrichtung (20) die Beutel (12) direkt von der Flachbeutelmaschine (14) auf der Tischwaage (24) ablegbar sind. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65B 61/28; B65B 1/46**

IPC 8 full level

**B65B 1/46** (2006.01); **B65B 3/28** (2006.01); **B65B 61/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65B 1/46** (2013.01); **B65B 61/28** (2013.01); **B65B 3/28** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] DE 1204998 B 19651111 - CONTINENTAL OIL CO
- [Y] FR 1544301 A 19681031 - ASHLAND OIL INC

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**DE 29812403 U1 19981015**; EP 0972710 A1 20000119

DOCDB simple family (application)

**DE 29812403 U 19980711**; EP 99112651 A 19990702